

نشرة دافعي الضرائب Taxpayers Bulletin

وزارة المالية والهيئة الاتحادية للضرائب تعلنان عن إطلاق مبادرة للإعفاء من غرامة التأخر في التسجيل لأغراض ضريبة الشركات

أعلنت وزارة المالية والهيئة الاتحادية للضرائب عن صدور قرار مجلس الوزراء في شأن إطلاق مبادرة تهدف إلى إعفاء الخاضعين لضريبة الشركات، وبعض فئات الأشخاص المعفيين المطالبين بالتسجيل لدى الهيئة الاتحادية للضرائب، من الغرامات الإدارية الناتجة عن التأخر في تقديم طلب التسجيل الضريبي خلال المهلة المحددة، شريطة تقديم هذه الفئات الإقرار الضريبي أو التصريح السنوي بحسب الحال، خلال فترة لا تتجاوز 7 أشهر من تاريخ انتهاء فترة الضريبة الأولى، ووفقاً لأحكام قانون ضريبة الشركات.

لقراءة الخبر الصحفي، اضغط هنا

MoF and Federal Tax Authority launch initiative to waive late registration penalties under the Corporate Tax Law

The Ministry of Finance and the Federal Tax Authority have announced the issuance of a Cabinet Decision launching an initiative to waive administrative penalties for corporate taxpayers and certain exempt persons who failed to submit their tax registration applications with the FTA within the required timeframe.

To qualify, eligible parties must file their tax return or annual statements within a period not exceeding seven (7) months from the end of their first tax period, as stipulated under the Corporate Tax Law.

To read the press release, click here

الهيئة الاتحادية للضرائب ومجلس الإمارات للإعلام يعززان الوعي الضريبي لدى المؤثرين

نظمت الهيئة الاتحادية للضرائب بالتعاون مع مجلس الإمارات للإعلام، وبمشاركة ممثلين عن أكاديمية الإعلام الجديد، جلسة توعوية لصناع المحتوى والمؤثرين حول الامتثال الضريبي في دولة الإمارات، وتأتي هذه الجلسة ضمن جهود الهيئة المتواصلة لتسليط الضوء على متطلبات الامتثال لضريبة الشركات وضريبة القيمة المضافة في الدولة.

لقراءة الخبر الصحفي، اضغط هنا

FTA and UAE Media Council Raise Tax Awareness Among Influencers

The Federal Tax Authority (FTA), in collaboration with the UAE Media Council and in the presence of representatives from the New Media Academy, has held an awareness session for content creators and influencers on the topic of tax compliance in the UAE. These sessions are part of the FTA's ongoing and wider efforts to highlight tax compliance requirements for corporate tax and VAT, in the UAE and companies eligible to pay UAE federal taxes.

To read the press release, click here



ورشة توعوية حول أساسيات ضريبة القيمة المضافة

نظمت الهيئة الاتحادية للضرائب بالتعاون مع غرفة تجارة وصناعة الشارقة ورشة توعوية حول أساسيات ضريبة القيمة المضافة، وقدم ممثلو الهيئة نظرة شاملة حول الإجراءات، والمتطلبات التنظيمية، وأخر المستجدات ذات الصلة بقطاعات رئيسية مثل قطاع السيارات والأقل فيما يتعلق بضريبة القيمة المضافة.

FTA Organises Awareness Workshop on Basics of VAT

The Federal Tax Authority (FTA), in collaboration with the Sharjah Chamber of Commerce and Industry, organised an awareness workshop on the Basics of VAT. FTA's representatives provided a comprehensive overview of procedures, regulatory requirements, and the latest updates related to key sectors such as automotive and transport within the context of VAT.

جلسة توعية ضريبية لطلبة مدرسة الإبداع العلمي الدولية

نظمت الهيئة الاتحادية للضرائب جلسة توعوية لطلبة مدرسة الإبداع العلمي الدولية، حيث شارك خبراء الهيئة بمعلومات قيمة لتعزيز وعي الطلبة بمفاهيم الضرائب. نؤمن بأن تمكين الجيل القادم بالمعرفة هو حجر الأساس لبناء مستقبل أكثر ازدهاراً.

FTA Presents Tax Awareness Session for Students

The Federal Tax Authority presented a tax awareness session for students at the International School of Creative Science. During the session, FTA experts shared valuable insights to enhance students' understanding of taxation. Empowering the next generation with knowledge is key to building a brighter future.



ورشة دعم للوكلاء الضريبيين

في إطار التزامها بدعم شركائها في القطاع الضريبي، نظمت الهيئة الاتحادية للضرائب ورشة عمل للوكلاء الضريبيين، حيث تفاعل ممثلو الهيئة مباشرة مع المشاركين، وقدموا الإرشادات اللازمة، وأجابوا على كافة الاستفسارات المتعلقة بالتشريعات والإجراءات الضريبية.

FTA Hosts Tax Agent Support Workshop

As part of its commitment to supporting stakeholders in the tax sector, the Federal Tax Authority organised a Tax Agent Support Workshop. Representatives actively engaged with participants, offered guidance, and responded to all inquiries related to tax legislation and procedures.

خدمة تعديل السجلات الضريبية

من خلال هذه الخدمة، تقوم الهيئة بتحديث بيانات المسجلين لضريبة القيمة المضافة، الضريبة الانتقائية وضريبة الشركات، من خلال هذا الرابط:

اضغط هنا

Tax Record Amendment Service

Through this service, the FTA amends and updates the data of VAT, Excise and Corporate Tax registrants, by clicking this link:

Click here

Filing Dates تواريخ تقديم الاقرارات

15 May 2025

Final deadline for filing Excise returns for the tax period ending on 30 April 2025

28 May 2025

Final deadline for filing VAT returns for the tax period ending on 30 April 2025



رأيك يهمنا!

شاركنا رأيك عبر "استبيان قياس رضا دافعي الضرائب عن المواد التوعوية"

اضغط هنا

Your Opinion Matters!

Share your opinion through the "Survey to Measure Taxpayers' Satisfaction with Awareness of Tax Topics"

Click here

كيف نتواصل معنا؟ How to Contact Us?

info@tax.gov.ae

800 82923

